公眾街市提供的優惠 Offers by Public Markets

日期 Date	優惠詳情 Details of Offers	查詢方法 Enquiry
2025年9月28日至10月11日	食環署天幕街市在「國慶雙周街市特價優惠活動」期間,每日每檔均設有一款特價商品供顧客選購。10月1日當日更會免費派發禮品。	電話 Tel: 2771 9855
28 September to 11 October 2025	At FEHD Skylight Market, each stall will offer one special-priced item daily for customers during the "National Day two-week market special promotion". On 1 October, free gifts will also be distributed.	
2025 年 10 月 1 日 1 October 2025	香港仔街市設有印上祝賀字句的標語牌,市民於指定位置拍照打卡即可獲贈禮品乙份,當日亦會免費派發禮品。	電話 Tel: 2903 0491
7 0 0 0 0 0 1 2 0 2 0	At Aberdeen Market, members of the public who take photos at the designated location with props featuring congratulatory messages will receive a gift. Free gifts will also be distributed.	
2025年10月1日	顧客於荔灣街市消費滿80元,即可獲贈禮品乙份。	電話 Tel: 2371 0937
1 October 2025	Customers who spend \$80 or more at Lai Wan Market will receive a complimentary gift.	23/1 093/
2025年10月1至3日	顧客於食環署東日街市以非接觸式付款消費,即可獲贈禮品乙份。	電話 Tel: 2819 8021
1 to 3 October 2025	At FEHD Sunlight Market, customers who make purchases using contactless payment will receive a complimentary gift.	2017 0021